
Interpelácia č. 5/2014   
 

 

1. riadne zasadnutie mestského zastupiteľstva 

konané dňa 26.2.2014  
 

 

 

 

Mgr. Kereštanová: 

Plán opravy ciest alebo chodníkov v mestskom parku, či sa ráta aj s týmto. 
 

Ing. Princík: 

Práve včera sme mali stretnutie s p. Hrinom, p. Nižňanským architektom parkovým, ktorý 

robil v Banskej Štiavnici nejaké veci, jednalo sa hlavne o chodníky pri hrade Parič ale 

hovorili sme mu, že je potreba opraviť aj ostatné chodníky, čiže budú udržiavané, budú 

opravované. Je projekt mlatového chodníka, to zn. štrkového, pôvodné Andrášiovské 

chodníky v okolí mauzólea  Andrášiovcov a takisto je pripravený projekt chodníka od hlavnej 

brány až po rybník s odbočkou až k amfiteátru. Krásny dláždený chodník, možno nám to 

vyjde.  

 

Ing. Kolesár: 

Tu je treba uviesť, že tieto posledné dva menované chodníky budú realizované ak budeme 

úspešní pri žiadosti o nenávratný finančný príspevok. V rozpočte sa s týmito výdavkami 

nepočítalo. 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zodpovedané: na MsZ 

Dňa: 26.2.2014 
 

 

 

 

 


